

# Achievements in Borneo

## A Journey of Discovery and Connection



Credit: Clara Sevilla, BNF

### Encountering Orangutans

We ventured deep into the forests to track and observe orangutans, studying their nests and daily habits. This hands-on experience taught us invaluable lessons about these incredible primates and their natural habitat.

### Conservation Insights

Engaging with the BNF staff, we delved into their vital conservation efforts. We learned about reforestation, community engagement, donation drives, and educational initiatives aimed at preserving Borneo's unique ecosystem.



### Cultural Exchange

We had the opportunity to speak with Indonesian students, sharing insights about Hong Kong's culture and conservation efforts. The interaction was enriched with traditional Indonesian games, fostering mutual understanding and respect.

### Building Friendships

Throughout our journey, we formed strong bonds with new friends from Indonesia. Sharing cultural experiences and working alongside experts brought us joy and a deeper appreciation for collaborative conservation efforts.



# 在婆羅洲的成就 探索與聯繫之旅



Credit: Clara Sevilla, BNF

## 與紅毛猩猩相遇

我們深入叢林追蹤並觀察紅毛猩猩，研究它們的巢穴和日常生活。這種親身體驗讓我們學到了很多關於這些靈長類動物及其自然棲息地的寶貴知識。

## 保育見聞

與BNF的工作人員交流後，我們對他們的重要保育工作有了更深入的了解。我們學習了重新造林、社區參與、捐款活動和教育計劃，這些都是為了保護婆羅洲的獨特生態系統。



## 文化交流

我們有機會與印尼的學生交流，分享香港的文化和保育工作。這次互動還通過玩傳統印尼遊戲增進了彼此的理解和尊重。

## 建立友誼

在整個旅程中，我們與印尼的新朋友建立了深厚的友誼。分享彼此的文化體驗並與專家一起工作，讓我們感到非常愉快，並對合作保育有了更深的體會。

